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5G-technologie  -  Testlicenties

De coronacrisis maakte duidelijk dat de maatschappij en economie van de toekomst meer 
en meer digitaal zullen zijn. Dat impliceert dat er ook investeringen nodig zullen zijn om 
onze digitale infrastructuur te versterken, zoals ook de uitrol van het 5G-netwerk.

Het is dan ook positief dat de Vlaamse Regering heel duidelijk deze ambitie stelt in haar 
regeerakkoord. Daarin wordt namelijk een zo snel mogelijke invoering van het 5G-netwerk 
in heel Vlaanderen als een grote prioriteit benoemd.

Door het uitblijven van de definitieve veiling van de licenties kregen operatoren en 
bedrijven in België al de kans om te werken met testlicenties. Dat was onder andere het 
geval in de haven van Antwerpen en op Brussels Airport.

1. Hoeveel 5G-testprojecten zijn er in Vlaanderen aangevraagd en opgestart?

2. Welke bedrijven hebben in Vlaanderen een 5G-testproject lopen? 

a) Graag een overzicht per provincie.

b) Graag ook vermelding met welke telecomoperator er telkens wordt gewerkt.

3. Welke doelstellingen werden er telkens geformuleerd bij de aanvraag van het 
testproject?

4. Wat zijn de (voorlopige) resultaten van de verschillende testprojecten?
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De frequentietoekenning voor 5G-testprojecten is op vandaag een federale 
aangelegenheid.


